
 

151112 

 

Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau angående  

Förslag till ytterligare bebyggelse i östra Nacka med anledning av kommande 
tunnelbanelinje 

Nyligen kunde man läsa i media att Nackas ledning erbjuder sig att bygga ytterligare 
14.500 bostäder i östra Nacka och Boo för att få en förlängd tunnelbanelinje till 
Orminge. Det som inte framgår av artikeln eller av handlingar som har nått t ex mig i 
Kommunstyrelsen var villkoren för detta erbjudande.  

Nackalistan undrar därför  

 Har stat eller landsting haft som ett skriftligt villkor på Nacka kommun att 
bygga 14.500 nya bostäder inom en relativt kort tidsperiod för att få en 
förlängd tunnelbana till Boo? 
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